
春櫻繽紛

三月天，台灣的國家公園上演著精采戲碼。采戲碼。戲碼。

度過了蕭瑟冷峭的寒冬，

迎來了和煦迷人的暖春。

先由姿態嬌媚的櫻花展開序幕，

再由風情萬種的蝶，延續這場春之盛宴。

本期封面故事報導主旨為春櫻與蝶影。

看蕩漾著浪漫情懷的櫻花，渲染了山頭。

體會嬌貴櫻花的植栽護育，背後的辛苦。

接著再欣賞成群結隊的紫斑蝶，

羽化成蝶後的遷徙軌跡，

感受學者觀察標記的用心。

櫻花與蝶影交錯，

在夏天到來之前，

台灣國家公園裡的風景，將不會寂寞。
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In March, a spectacular show is waiting for you in Taiwan's national parks. 
The warm spring comes after the cold winter leaves, and what greet this spring festival are the 
enchanting cherry blossoms and the charming butter�ies. 

In this issue, the cover story is on cherry blossoms and butterflies. Come enjoy the beautiful 
sight of mountains covered in cherry blossoms, hear the stories of how they are grown, and 
witness the beautiful Euploea sylvestor and learn about how researchers study them. 

With the view of the cherry blossoms and butterflies, Taiwan's national parks sure would be 
lively places to visit even before summer arrives.

Delightful Sight of 
Cherry Blossoms and

   Butterflies in Spring

櫻花季節／雪管處提供，張燕伶攝。蜂與櫻 / 陽管處提供。
Photo "Cherry Blossoms Season "is provided by SPNP, taken by Yan-ling Jhang.

Photo"bee and cherry blossom"is provided by YMSNP.
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